

## Phase 5 of the MMW Library Spatial Re-organization Project 蒙民偉圖書館空間改善工程第五期

Upon the completion of Phase 4 of the MMW Library Spatial Re-organization project, the new 2/F will be re-open on Saturday, 19 December 2015. Phase 5 of the project will also commence on the same day under which the whole 1/F will be closed for renovation. Phase 5 is expected to be completed in late February 2016 after which 1/F will be re-open with ample space for group discussion, teaching resources and children's literature.

Library books under Classes A to L of the Circulation Collection originally shelved on 1/F will be relocated to 2/F. Some of them will now be housed at the newly installed compact shelves. Instructions and safety notices for using the compact shelves will be posted on the shelves for users' information and attention.

We apologize for any inconvenience caused by the closure of the 1/F and the works in Phase 5. For further details, please contact the Library's Circulation Counter at 2948-6658.

蒙民偉圖書館空間改善工程第四期完工在即，全新的二樓將由 2015 年 12 月 19 日(星期六)起對外開放。第五期工程亦會隨即展開，一樓全層將由當天起關閉。第五期工程預計於 2016 年 2 月下旬完工，一樓屆時將會重開，提供大量的討論空間、教材及兒童文學資料。

原本藏於一樓索書號為 A 至 L 的一般圖書將被遷移至二樓，其中部份會放於新安裝的密集書庫內。有關密集書庫的使用和安全指引已張貼於書庫上，請讀者多加留意。

因為封閉一樓和進行第五期工程而引起的各種不便，我們謹此致歉。有關第五期工程的各種安排，請致電 2948 6658 聯絡圖書館流通服務台。

Sidney Cheng, Librarian  
圖書館館長 鄭保瑛

11 December 2015